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DATO OG TID:   14.juni  2023 
 

STED: Frydenlund skole 

 

Tilstede.: FAU ved Marianne M. Bakken, lærer Ann Kristin Nyheim, barneveileder Trude 

Hanstad, politisk representant Torbjørn Bækkevold, rektor Berit Wahl  

Ikke tilstede.: Fau Charlotte Marie Norstrøm Suren 

 

Sak 1 Evaluering av skoleåret 

I våres var skolestruktur opp i kommunestyret hvor hensikten var å redusere antall 

skolekretser. Tidligere var Frydenlund nevnt i denne sammenheng. Nå opplever vi at 

Frydenlund skole » står støtt». Frydenlund er mottakerskole for alle nyankomne elever 

som ikke snakker norsk – dette er viktig i skolesammenheng. I tillegg hat vi flere elever 

enn vanlig med spesielle behov.  

Dette er forhold som er «inn i tiden» og som må hensyntas.  

 

Sak 2  Felles sommer avslutningen 

 For første gang arrangerte Fau og skolen en felles sommer avslutning for 1.-6. trinn. Det 

har kommet mange  positive tilbakemeldinger på dette arrangementet og vi skal 

fortsette med det neste skoleår.  

Det ble opplevd positivt å være sammen og til høsten skal vi prate sammen om det kan 

være noe annet vi kan arrangere sammen. 

 

Sak 3 Atferd og språkbruk 

Skolen sliter med negativ språkbruk has mange elever – noe elevene bekrefter selv. Til 

høsten ønsker skolen og elevrådet å fokusere på dette gjennom aktiviteter og 

«opplysende» arbeid. Det blir også tema på foreldremøtene. 

 

 

Sak 4 Fotballbanen 

Fau har ikke fått tilbakemelding fra kommunen på hva som skjer med det dårlige 

kunstgresset  brevet er ikke besvart.  

Torbjørn får kopi av brevet og tar det derfra.  

 

Sak 5 Trafikkforholdene rundt skolen 

Det var fokus på trafikkforholdene tidlig i året, men ingen ting har skjedd.  Vi venter på 

tilbakemelding på  - i mellomtiden blir det tema på foreldremøtene. 

 


